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 מאמרכת

 נענו, טרחוש מכם ואחד אחת לכל הערכה והמון גדולות תודות .העלונים החזרת עידן תם  
 חסכו אלה חוברות. קריאתו לאחר הדואר לתיבת" הדקלים בין" עלון את ומיחזרו והחזירו, לבקשתנו
 למוסדות, איתנו חיים שלא לבנים אותן לשלוח יתהיה האיסוף מטרת – נוספות רבות חוברות הדפסת
 אלמן לא אבל, הנמענים כתובות עם התוכנהנעלמה  – שמחתנו או – לצערנו'.וכו עלונים לעורכי, שונים
 הצילומים ואז, במייל העלון את לקבל ניתן: נפלא פתרון מספקת שלנו העכשווית האבולוציה – ישראל

 .המקור את נאמנות ביתר ומשקפים ויפים ברורים, צבעוניים
 – הדואר תיבת את ומילאו וויתרו שלא, למתמידים הערכה והמון תודה שוב ונגיד ונחזור 

 ולכם לנו ולחסוך, האינטרנט דרך העלון לקריאת לעבור לכולם ממליצים אנחנו .בעלונים – לבקשתנו
 או במקומי. באינטרנט להתראות. תיהנו אולי – תנסו. העלון להדפסת ותשלום (יערות כריתת) נייר
 :ברכותוכתבות חשובות  מידע, מודעות, הבהרות, הזמנות לאירועים המון  – כרגיל  ובעלון  
שולחת לעלון מסמך בריאות ובו הפוליסה החדשה. נכון, לא כולנו יודעים לפענח את  רות מרדכי 

ובו  מביא בשורה מצוות שיוך הדירות שאול גלאון יעזר ברות; המילים שבמסמך, אז אפשר בהחלט לה
מאגף הבריאות  שמרית; (טובבהחלט  עשמנ) לשיוך גרשיםארבעה מאות מנו אישור להיוון של קיבל

טיפל  עמידן  גיוראמסכמת את תוצאות הסקר שמילאו החברים על מרפאת השיניים; הרבה שנים 
מהם קיבלנו את תחנות הטלוויזיה  כבליםב הקשור  , ובכלהאלקטרוני במסירות בלוח המודעות

 ה למחליף שייכנס לתוך הסיפור הזה;גיורא מחכשנים וזמנם תם,  35 – לוגיאבאנ
; הנוי בשכונת ת בכרמים יחכה לשנה הבאה, מברוכ  לובאב אחרינו, ומי שלא יצא לחפש בתו ט"ו  

 –"ופיםעצים מתים זק"משמר הים עדיין לא סגור, ושתי שאילתות בעניין מתפרסמות בהמשך העלון; 
ענק, שצמח ליד משפ' אשכול. העץ הזה נשבר בחלק העליון, ומעבר לזה שעוד עץ האורן הכך עץ לא 

 . אבל לענפיו ישדפינעלם לנו מהשטח, העבודה שהוא הנחית על הצוות המפנה צולמה והוסברה ע"י 
ים הנלווים הוא "מגפה" בפני עצמה. השרה ערך מוסף, והם ישמשו לטובת האדם; פלסטיק והמוצר

להפחית את איך  –מטכסים עצה, מחשבה ותוכנית  אביגדור ליברמןו תמר זנדברגלאיכות הסביבה 
 פעמיים. חובת קריאה והסקת מסקנות.חד השימוש בכלים 

 חזור שלבכתיבה. ועוד פעם תודה לנאמני המילרשותכם בקריאה והעלון  –וכמו שאני כותב תמיד  
 העלון.

 ,שבת שלום
 וכהמ

  )לפי סדר העמודים( -מה קורה
 מצוות שיוך דירות 3

 שיהיה לבריאות וסיום עבודה בכבלים 4-5

 ויהי באישון ליל 6

 סיכום שנת מצוות 7

 שאילתות ופרגון 8

 קום והתהלך בארץ ואזהרת הונאה ברשת 9

 לכבוד ט"ו באב 10-11

 איכות הסביבה 12

 מודעות 13-15

 פוליסה חדשה בביטוח בריאות הראל 16-18

 
 

 עורך: מוכה מלר, חברת מערכת: דפי עציוני

 אישור מוסדות הקיבוץ.פנימי, אין להעתיק או לפרסם ללא 

 alon@ein.co.ilכתובתנו בדואר האלקטרוני: 

 

 לחיילינו, באשר הם, שלוחה ברכת שלום ושלווה.
 שובו הביתה בשלום.

 

 
 ברכת החלמה מלאה שלוחה לכל חולינו.
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 שאול ג./ מצוות שיוך דירות
 

 לחברים שלום! 
התקבלה  - המשמעות בשעה טובה התיק שלנו ברשות מקרקעי ישראל הגיע לשלב הסופי! 

 מגרשים לשיוך. 400אצלנו השומה של המגרשים שביקשנו להוון, סה"כ 
השומה מכילה פרטים  להבין את השומה ודרך חישובה. ןאנחנו עוסקים בימים אלה בניסיו 
על מנת להבין את דרך החישוב של התשלום בגין כל אחד מהמגרשים אנחנו נעזרים  .רבים

 שמאי מקרקעין. ,באלי חלוצי
 ,ידוע לחבריםכפי שכבר  שווי על פי אומדן השמאי הממשלתי. כל מגרש קיבל בשומה ערך 

 ערך השווי איננו הערך שעלינו לשלם כדי לרכוש זכויות במגרש.
 מגרש התייחס השמאי הממשלתי לפרמטרים שונים כדוגמת:בקביעת שווי כל  
 גודל המגרש -
 מבנה המגרש, סימטריות  -
 מגרש אמצעי או פינתי -
 פתוח לנוף או סגור –מיקומו במרחב הקיבוצי  -
אפשר לראות מגרשים  .קיימת שונות )פערים( בהגדרת השווי של ערך כל אחד מהמגרשים 

 ₪אלף  812 -הממוצע הינו כ .₪אלף  800תחת ומגרשים שהשווי מ ₪אלף  900שהשווי מעל 
 למגרש.

לשומה אותה נצטרך לשלם הינו גדול, הממשלתי ההבדל בין שווי המגרש שקבע השמאי  
 הגורמים המשפיעים על הפער הזה הם רבים, אנסה למנות את חלקם:

חבר וותיק או חבר חדש )על פי הגדרת ר.מ.י חבר חדש הינו מי שהתקבל לחברות לאחר  -
27.3.2007) 

 סטטוס המגרש, מבונה או לא עם אישור בניה או לא )משפיע על היוון התשלום( -
 או מחוץ לה. מגרשים( 375בחלקת המגורים ) -
 למגרש.הוצאות הפיתוח שהוכרו  -
 .גודל המבנה המצוי על המגרש -
 .הטבת אזור עדיפות ב' -
 .הנחת רכישה מרוכזת -
ופחות  ,השומה שהתקבלה הינה בהתאם לתחזיות )הנמוכות( שלנו ,בשורה התחתונה 

 מהמודלים שהצגנו לחברים בפגישות ובאסיפות הקיבוץ.
 .₪מיליון  65 -באם אנחנו מבינים נכון אזי הסכום לתשלום לכלל המגרשים יהיה כ 
)שמאי המקרקעין שלנו( שיסביר ויציג  וץ בשבוע הבא ניפגש עם אלי חלוציבאסיפת הקיב 

 בדבר ביצוע העסקה מול ר.מ.י.וניקרא לקבל החלטה  ,את הנושא לחברים
 
 

 
 
 

  

 לתחייה קמה לתפירה הסדנא – תודות
  לילה בין אותה הפך, התפירה בסדנת היה לא אחד כשאף שהתרחש חשמלי קצר 

 .ומפויח שחור למבנה
  לילה שבין מנהריה, חיים בנו; בזכות שהאמינו תמיר וניצן, הקהילה, מנהלי בזכות 
  את לנו שהביאו יב'ורג מחמוד, שי בוהק; בזכות ללבן מפויח משחור הסדנא את הפך

  את להשיב לנו שעזרתם על מכולנו, ואהבה תודות אלף מגיעות לכולכם -האור 
 .לחיים הסדנא

 .והבנות רוטמן בתיה
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 שמרית / שיהיה לבריאות!!
 

 חברים יקרים, שלום לכם. 
ליווי כי אחד היעדים השנה באגף הבריאות הינו בעבר שיתפתי כפי שאתם וודאי זוכרים,  

-וייעוץ עבור מרפאת השיניים בעין המפרץ. סקר שביעות רצון ממרפאת השיניים שנערך ב
שלב בתהליך בחינת פעילות מרפאת השיניים ושירותיה, במקביל לאיסוף נתונים היווה  4/2021

אלי אנטופולסקי מחברת המשפר, שמסייעת לנו בעניין זה. בעקבות ד"ר וניתוחם שהתבצע ע"י 
ממצאי ניתוח הנתונים והסקר עלו מסקנות משמעותיות המובילות להמלצות בטווח הקרוב 

 רחוק וברצוני לשתף אתכם בכך. הו
בבדיקתו של ד"ר אנטופולסקי נמצא כי מרפאת שיניים עין המפרץ נותנת בסה"כ מענה טוב  

. ממחירון הטיפולים 80%הזכאים למימון בסך  ,לצרכי הטיפול הדנטלי של חברי הקיבוץ
 .מגוון טיפולים התואם מרפאת שיניים כללית המציעו ,צוות ותיק ומקצועי המרפאה כוללת

נקייה ומתוחזקת היטב והוצאות התחזוקה והרכש נשמרות בצורה היא כמו כן, התרשם כי 
 טובה.
כי הנתונים החיוביים הנ"ל נפגמים בשל בעיות באיכות השירות, כפי שעלה נראה עם זאת,  

משתתפים שמילאו  214) שיתוף הפעולה המרשים במילוי הסקרבסקר שביעות הרצון. 
 רכם. על חשיבות הנושא עבו ,ללא ספק ,, מעידשאלונים(

באופן כללי, תוצאות הסקר מראות, כי למרות שיש שביעות רצון מהמקצועיות של המענה  
חוסר שביעות רצון ניכר מהשירות. הבעיות העיקריות שעלו ודורשות  , כאמור,הטיפולי, יש
 שיפור הן:

 מחלק מהצוות המטפלאי שביעות רצון  •
 אי שביעות רצון משעות וימי הפעילות  •
 אי שביעות רצון ממתן תחושת ביטחון על ידי צוות המרפאה  •
 צורך בשיפור הטיפול בילדים ובחידוש ציוד ופני המרפאה •

לאור זאת, נראה שיש צורך בהתייחסות לפתרון כל אחת מהבעיות שעלו. כך למשל, נרצה  
אחת ר משמרת בוקר יגם בעל גישה טובה לילדים, להעב הלהעסיק רופא/ה נוסף/ מחליף שיהי
מודעות הצוות לשיפור תחושת הביטחון, את ת והעל, לבשבוע למשמרת ערב ו/או יום שישי

 שיפור הציוד ומראה המרפאה.וכמובן  ,אמפתיה והנגשת מידע למטופליםה
כנת ותשנרכשה נושא מרכזי נוסף שעלה עד כה בתהליך בחינת הנתונים, הוא העובדה כי על אף 

כנה, והשימוש בה ושל התפעילות המרפאה, לא נעשתה הטמעה מסודרת  לניהולמחשב ייעודית 
לא מיושם במלואו. על כן הודגש כי יש צורך מידי בהטמעת תוכנת הניהול, על מנת שניתן יהיה 

קהל הלקוחות בצורה ממוחשבת ומותאמת לשרת את ולקבל מידע אמין ומדויק יותר, 
 .לתקופתנו

שתי חלופות עיקריות  והציעות שלו את מוקדי הקושי ד"ר אנטופולסקי בחן ביחד עם הצו 
 כהמלצות להמשך:

 המשך הפעלת מרפאת השיניים במקום ובנוהל הקיים לחברי הקיבוץ: .1
דגש על שיפור המיומנויות של צוות המרפאה במחשוב, קשרי לקוחות ושינויים ב

דרוג מהותיים בארגון וניהול המרפאה מבחינה אדמיניסטרטיבית ובינאישית, לצד ש
 כולל צבע ורענון העיצוב. ,הציוד של המרפאה

 כל שינוי לרעה ללא זאת, העברת המרפאה למתחם הרמוניה והפיכתה למוקד רווח .2
מוגדר הבזכויות החברים לטיפול מסובסד כפי שמתרחש כיום )בהתאם לסל השירותים 

 בחוברת השינוי(.
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רפואת שיניים קונבנציונלית במחירים אטרקטיביים, במעבר כזה יאפשר היצע טיפולים 
הוספת פרוצדורות רפואיות המתכתבות עם חזון המקום לרפואה משלימה לצד 

 . ולאסתטיקה
יתווספו משמרות ערב יישמרו משמרות הטיפול הקיימות עם הצוות הקיים, ואליהן 

 .לטיפול בלקוחות פנימיים וחיצוניים וימי שישי
לדלג על מכשולי הניהול  הינה הזדמנות ,בר המרפאה להרמוניההצעה זו, הכוללת מע

מבלי  ,לעסק כלכלי מכובד וריווחי עין המפרץבולהפוך את רפואת שיניים  הקיימים
 ובאיכות ותקציב הטיפולים הקיימים. ,לפגוע בחברים המטופלים ובצוות המרפאה

 
מנהלת הבריאות  הוצגו בפני צוות מרפאת השיניים,ממצאי הסקר ועבודתו של אלי  

 .והנהלת הקהילה
וכעת אנו  ,ה להתקדם לשיתוף פעולה עם הרמוניההנהלת הקהילה קיבלה את ההמלצ 

פונים לבחון את גובה ההשקעה הנדרש וההיתכנות של הוצאת רעיון זה מן הכוח אל הפועל, 
 כאמור, תוך שמירה מלאה על זכויות החברים.

מעצם היותם מפגישים אשר ר מפחיד ומעורר חשש, חשוב לי לומר, כי שינויים הם תמיד דב 
אותנו עם החדש והלא מוכר. למרות החששות אני סמוכה ובטוחה, כי אנו בדרך הנכונה 

לשאול  - לקראת שינוי משמעותי וחשוב בתחום זה, ומזמינה אתכם להיות שותפים לו
 ולהתעניין, ואני כמובן אמשיך לדווח ולשתף אתכם בנעשה. 

 ,בברכה
 שלף, מנהלת אגף בריאות ורווחה שמרית

 

  גיורא ע. שנות טיפול בכבלים/ 35סיום 
 

 1986: כדי לפתור את בעיית האנטנות הביתיות ולשפר את הקליטה נבנתה בשנת קצת היסטוריה 
 6מ'( וכן צלחת לוויינים. שודרו  10רשת הכבלים ברחבי הקבוץ. על גג הקומונה הוצבה אנטנה גבוהה )

כן היה ערוץ וידאו שלנו -הכל אנאלוגי(, וכמו –תחנות לבנון  2-תחנות ירדן ו 2תחנות ישראל,  2תחנות )
שידור חוזר של שיחות קבוץ וסרטים בקלטות ששכרנו מ"האוזן השלישית", שהגיעו פעם בשבוע מתל ל

, שהמודעות נכתבו בתוכנה שכתבתי. 64אביב. וכבר בהתחלה היה גם לוח מודעות עם מחשב קומודור 
 חברים עם איציק כץ כמרכז ואני כמפעיל ואחראי טכני. 7נבחר צוות וידאו של 

 הקיימים. 13-ערוצים שנכנסו למוקד בתוספת ל 8רנו ל"ערוצי זהב" לקבלת התחב 2000בשנת  
תחנות אנלוגיות, אך היות  50הרשת שלנו כבר אפשרה למעוניינים קליטה של  2002בשנת  

תחנות סיפקנו למעוניינים ממיר אנלוגי )כל השידורים  12והטלוויזיות שהיו אז לא יכלו לקלוט מעל 
 דיגיטליים כמו היום(.אז היו אנלוגיים ולא 

הוט הודיעו כי הם מפסיקים לשדר ערוצים אנלוגיים, ולכן הקימו אצלנו מוקד אנלוגי  2013בשנת  
תחנות לאלו שלא מוכנים להתחבר אליהם. אך רוב החברים שרצו איכות תמונה רכשו מהוט  30עם 

 באופן פרטי ממיר דיגיטלי.
ופטי לדירות החדשות במקום כבלי הנחושת בשנה זו גם התחלנו לרשת את הקיבוץ בסיב א 

 שנה, ועם שדרוג שכונת משמר הים וכ"א הוכנסו גם אליהם הסיבים. 30הנמצאים באדמה כבר 
 5הפעלנו אצלנו את מערכת עידן שמחליפה את הערוצים האנלוגיים. עד היום נשארו  9/2019 -ב 

ולוח מודעות(. מערכת ישנה זו כבר לא , שיחות קיבוץ, 13, רשת 12, קשת 11ערוצים אנלוגיים )כאן 
ולכן הוחלט לסגור  -יומיים, וכנראה שאין עוד מי שצופה בהם-מתפקדת כראוי, יש בה קלקולים יום

 שידורים אלו ולהסתפק בשידורי הוט ובשידורי עידן.
לעתיד אני מצפה שיימצא הצעיר שיחליף אותי בטיפול ברשת אז זהו, גמרנו עם ההיסטוריה.  

   זיה שלנו.הטלווי
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 ויהי באישון ליל
 
 

 
 

  

 1)   עץ אורן קרס
, החשמל  בלילה

נותק. צוות הנוי  
הגיע לנסר את  
לירן  הענפים יחד עם 

 ואנונו.
החשמלאים   (2

התקינו  
פרוג'קטורים,  

מפנה את   טרקטורו
הענפים מסביב לכבל  

 החשמלי.
 
 כך זה נראה  (4

גזע ענק   –בבוקר
שצמרתו מונחת  

 לרגליו )צילם: לירן(

 3)   לירן מנסר
את הענף האחרון  
 שלוכד את הכבל.

 5)  צוות
חיצוני מעמיס את  
הענפים והגזעים  

 על משאית.
 ילדי הגנים  (6

בחיים לא יפספסו  
את כל הכיף הזה  

. 
 

 צילמה: דפי
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 דפי/ סיכום שנת המצוות
 

 לאחר וזאת – לפועל יצאו אפילו שכולן, פעילויות רוויית היתה שהסתיימה המצוות שנת 
, שתרמה מאוד הוריםהמעורבות רבה של היתה  .הקורונה בגלל נקטעה הקודמת המצוות ששנת

 .להצלחת המשימות השונות
 הפעילויות העיקריות היו: 
 ומשימות קבוצתיות, שבסופן קיבלו הנערים את  פתיחת שנת המצוות עם טיול לים

 'עשרת הדברות למתבגר' שחיברו ההורים.
 .טיול אופניים לת"א 
  תרומה לנוער בסיכון דרך עמותת 'עלם' בעכו. הנערים ארזו מארזי מתנה וחילקו לבני

 נוער בסיכון.
  לחברי הקיבוץ –שמן זית מקומי  –עריכת מסיק זיתים בקיבוץ ומכירה של התוצר ,

חלק מהכסף שנאסף נתרם ל'ביתינו' לטובת קניית  אורן עציוני.בארגונו והנחייתו של 
 טאבלט, במטרה להקל על הדיירים לשמור על קשר עם בני משפחתם בתקופת הקורונה.

  מירה עמית.הכנת שלט כניסה לקיבוץ מפסיפס בהנחייתה של 
  בשיתוף  –ולכולם ביחד סדנה ייחודית על גיל ההתבגרות לבנים בנפרד, לבנות בנפרד

 ההורים. בהנחיית ארגון 'בינה'.
  משחק 'סיטיקווסט' בחיפהפיינטבול, קרטינג, לייזר טאג,  –מגוון פעילויות כיפיות 

 ועוד. חלק מהפעילויות מומנו באמצעות הכסף שהרוויחו הנערים מהמסיק.
  ו הנערים בטיול ביקר ישי שביט.ועם המדריך  אלי אמנוטיול לירושלים בארגונו של

כנסיית  –באתרים הממחישים את חשיבותה של העיר עבור שלושת הדתות הגדולות 
. לאחר מכן טיילו הנערים בשוק מחנה אקצא, הכותל וקבר דוד-הקבר, תצפית על אל

 יהודה ובגן החיות התנ"כי.
 נער/ה של יומיים לגולן-טיול הורה. 
 .מסיבת סיום 

 
על  –, ועל כך תודה גדולה מקרב לב )רז(ליאור כהן מובילת שנת המצוות היתה 

)חלק לא מבוטל מהשנה היה בסימן הקורונה, ולא  המסירות, היצירתיות והגמישות
 . תודהעל הסיוע והמעורבות אלי אמנולמעט תוכניות השתנו ברגע האחרון(. תודה 

לכל מי שהשתתף ו רבה להורים שהשתתפו בהכנת המשימות והפעילויות השונות,
 חתה של שנת המצוות, לטובת הנערים והנערות ותרם להצל

 
 בתמונות: נהנים מהיבול במסיק וטיול אופנים בת"א.
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 הפרטיות )בינתיים בחצרות ההשקיה הפרטת עם שנוצרת האמיתית הבעיה כי דומה 
 המגרשים. שבין הציבוריים בשטחים הנוי בעיית לכאורה( הינה

 הסביבה להיות שאמורים בדשאים המים על ישלם מי? אלו בשטחים לתשתית אחראי מי 
 ובעתיד הם השיפוצים, בזמן ויובשו שנחפרו השטחים את ישקם מי ?החברים של הקרובה
 התמורה את יקבע מי ?משתכנים להם אין בינתיים אבל משויכות, למשבצות מיועדים
 ?ציבורי שטח של חלקות גם משקה עכשיו כבר שלה הביתי שמהברז למשפחה

 .האספה של מסודרות להחלטות זאת נביא או הבהרות, שנקבל ראוי 
 רייז אמציה

 
  להמתין עוד צריך זמן כמה? מתקדמות לאעדיין  שלנו בשכונה ההשקיה של התשתיות למה 

 ?א"כ ושיכון הים משמר שכונת ,לידינו הדשאים וארגון חפירות עם ולחיות
 אהובה רוטמן

 
 
 
 

 שלום, חברים 
 לא אני א."כ בשכונת והשקיה גינון בנושאי אלי שהופנו שאילתות שתי על לענות מנסה אני 

 .מנסה אני אז ביקשה דפי אבל בתשתיות היא שהכתובת בטוח
א: "כ בשכונת והגינון ההשקיה לעבודות צפוי סיום מועד לגבי – מאהובה שאילתא 

 לקצר במלאכה העוסקים כל של רצון היה. הקיץ סוף לקראת רק יסתיימו העבודות, להערכתי
 לא ובדיעבד קצרים זמנים ללוחות הנוי ומצוות מתשתיות התחייבות קבלת כולל זמנים, לוחות

 .שנוכל ככל העבודה את לקדם מאמץ נעשה אנו מקרה, בכל .ראליים
 בקבלנים נעזר כבר הבאות בשכונות, הפרויקט שלבי בין מסקנות מהסקת שכחלק מניח אני 

 .הגינון ושיקום ההשקיה עבודות של גם לביצוע
 שטח להשקות ביקש חבר כאשר הגינון מי את לחבר יממן מי - אמציה  של שאילתא 

 אמציה של הניסוח) מינימאלית השקיה או יובשני אזור תכנן שהקבוץ באזור ביתו, ליד ציבורי
 לבצע החליט הנוי שבהם בקבוץ רבים מקומות ישנם :(השתנתה לא המהות אך שונה, היה

 שטחים יהיו אלו המקרים ברוב. מים מגבלות או אדם בכוח מגבלה מתוך מינימאלית תחזוקה
 הנוי עם לתאם יכול החבר אלו במקרים. מהם נהנות שתיים או אחת משפחה שרק שוליים
 להיות צריך הנושא דבר של בסופו. שלו למגרש מחוץ נוסף אזור חשבונו על להשקות ולבקש
 .הקהילה והנהלת הנוי לבין החבר בין בדיון

 שחף אילן
 
 

  

 מרדכי לרות חם פרגון
  ויסודי בבקשות מהיר מיטבי וטיפול שרות על 

 .הראל - הביטוח מחברת ההחזרים
 ,רבה בהערכה

 פלג וכרמית צפריר
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 הירדן על נחת
 . שלח לעלון: מוכהאביתר ליכטמן של פינה יומית בארץ ישראל

 
 פינה יש איפה" היא מעט לא נשאל שאני השאלות אחת! לכולם שלום 

 בסמוך - הירדן על כזו פינה על להמליץ רוצה אני היום אז". הירדן על לשבת נחמדה
 אריק: לגשר
 - הגשר היה בעבר. הצפוני הירדן נהר על ששוכנים גשרים מעט מלא אחד הוא אריק גשר 
 - ביילי גשר, והגולן ציידא בית בקעת עבר אל כורזים רמת מכיוון היורדת הדרך את מחבר אשר
 ושרידי את, ואספלט מבטון כביש גשר כבר הוא היום החוצה הגשר .ועץ מתכת מקורות גשר

 .בסמוך לראות ניתן הישן הגשר
 .צלילה אימוני בזמן בסמוך שטבע צנחנים חייל, שמיר אריה הוא -הגשר  שמו שעל - אריק 
 בירידה כאשר, למים סמוכות פסטורליות גדות  לעבר עפר ירידות יש, הגשר של צדיו משני

 כל על שמצלים שנים של רבות עשרות בני אקליפטוסים חורשת יש, המערבית - השמאלית
 ".פסטורליה" למילה יפה הגדרה ונותנים המרחב

 .אריק גשר: Waze? מגיעים איך 
 סבוך, עמוק להיות עשוי הירדן. פיקניק לפינת אלא, למים להיכנס המלצה פה אין אגב, 

 .חזק וזורם בעצים
 
 

 דפיאזהרת הונאה ברשת/ 
 

(: לאחרונה הגיע אלי מייל ובו נכתב )באנגלית( כי מכיוון Paypalלכל משתמשי פייפאל ) 
שמזה זמן מה לא השתמשתי בחשבון פייפאל שלי, אני מתבקשת להיכנס לחשבון ולאמת את 

 זהותי. הכניסה דרך הלינק המצורף.
אותם צבעים  –העיצוב של המייל היה דומה מאוד מאוד מאוד לעיצוב של פייפאל  

 –ם התוכן היה משכנע... לכל מי שכבר במתח אני יכולה להרגיע תכלכלים, אותם פונטים. ג
בסוף לא לחצתי על הלינק ולא הדבקתי את המחשב שלי בוירוס, אבל כמעט כן לחצתי. זה היה 

כמעט ונמחקו הקבצים במחשב, כמעט שהחשבונות שלנו נפרצו, ועוד השד יודע  -ממש קרוב 
 מה.
 מה שעורר את חשדי היה הכתובת שממנה הגיע המייל, שהסיומת שלה היתה: 

@googlegroups בעוד שבד"כ, כשאני מקבלת מייל מפייפאל הוא מגיע מהכתובת 
service@paypal.co.il - .ראו הוזהרתם 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 מאיר שחף נורל
 קצינות קורס שסיימה

 ובערכים באמביציה, ביוזמה -מאוד  בך גאים
 הדרגות בסולם שתטפסי לך מאחלים

 ,ולחברה למדינה לתרום ותמשיכי
 עצמך על שמרי

 !!מאוד אותך אוהבים
 והקיבוץ ההורים בשם ניצן
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 לכבוד ט"ו באב
בשבוע שעבר צוין חג ט"ו באב. אנו מביאים בפניכם מספר רשימות המחברות בין ציונות 
 לאהבה, כולן מתוך ימיהן הראשונים של קבוצות חלוצים שונות. מתוך אתר מכון "שיטים".

 
 ארנן )סיני( עזריהו/ בחיים מרכיבים כמה עוד יש היישוב ומהצלת מאידיאולוגיה חוץ

 ובה מגרמניה נוער חברת לגנוסר הגיעה, כשקבוצתנו שבגנוסר עמדה לעבור לקיבוץ אלונים 
 לנו התברר ואז בהן שהתאהבנו כמובן. כן לפני בה נתקלנו שלא תופעה – בלונדיניות נערות
 להישאר מאוד רצינו. בחיים מרכיבים כמה עוד יש היישוב ומהצלת מאידיאולוגיה שחוץ

 להסביר בי בחרו כדורי ואנשי גנוסר אנשי. מראש שהוחלט כפי, לאלונים לעבור ולא, בגנוסר
 מגנוסר צעירים בחורים לשלוח פשע זה יהיה לאומית מבחינה למה העובד הנוער לראשי

 .הבחינות מכל, למעשה הלכה מתגשמת הציונות כשבגנוסר, לאלונים
 מהלך כל על השפיעה הזאת הפגישה, בדיעבד. אביב בתל העובד הנוער למזכירות נסעתי 
 לא בכלל אז עד. העובד הנוער מזכיר אז שהיה, גלילי ישראל עם הראשונה פגישתי היתה זו. חיי

 את נשאתי זה בגלל כנראה. חיי עתיד ייחרץ שכאן הרגשתי זה במקרה אבל, גדול דברן הייתי
 דקות במשך הרצתי, מהרצל החל, כולה הציונות כל את. פעם אי שלי ביותר המוצלח הנאום
 מסכן ממש הדבר כי, מגנוסר הכדוריסטים שמונה את להזיז שאסור היתה המסקנה. ארוכות

 קצת שהיה, הידוע במבטו עלי הסתכל גלילי ישראל. ובכנות בלהט דיברתי. הציונות הגשמת את
 ."אישית הדברים את לבדוק רוצה אני. רצינית שהבעיה לי נראה: "ואמר, פוזל
 הוא, שלך הנאום את שמעתי. "פרטית לשיחה לי וקרא לגנוסר גלילי בא שבועיים כעבור 
 חושב אתה האם, פה תישארו אם. חשובה שאלה אותך לשאול רוצה אני עכשיו. "אמר

 אם אותי שואל היה אילו?" המאוחד לקיבוץ בגנוסר העובד הנוער קבוצת את להעביר שתצליחו
 עניתי, בקיצור". בוודאי: "משיב הייתי אז גם לאוקיינוס מעבר אל הקבוצה את להעביר נוכל

 מספר כעבור – לו הבטחתי את מילאתי מצדי אני". פה תישארו, בסדר: "אמר וגלילי בחיוב
 המאוחד לקיבוץ להצטרף גנוסר חברי את לשכנע, הקיבוץ כמזכיר, אלון יגאל הצליח שנים

 .המאוחד לקיבוץ גנוסר הצטרף, 1941 בינואר, השלושה בגבעת שהתקיימה התנועה ובמועצת
 ...אידיאולוגיות פעם לא מכתיבים אישיים שרצונות לראשונה למדתי אז 

 
 לעזוב והחליטה התאהבה בכפר המכבי הראשונה הסוללת

 להתגורר היכן הבעיה עמדה הסוללים לפני. ההכשרה לגרעין נוספו וחבר חברות שתי 
 למען בארץ" צעיר מכבי"וה" המכבי" לעזרת לפנות הוחלט אז. אותותיו נותן החל אשר בחורף
 ולקבוצות לנו מגורים למקום יהיה אשר, "הראשון הצריף את המכבי כפר אדמת על יקימו

" צעיר המכבי"ו המכבי ראשי קיבלו, החברים של זו מפנייה כתוצאה". בעתיד שלנו ההכשרה
 אחד של קשה במאמץ. מעטים היו המעשיים הצעדים בפועל אך, הצריף להקמת בנוגע החלטות
. עבודה חודשי ארבעה במשך ותקרתו הצריף קירות את להקים חבריה הצליחו הקבוצה מחברי

 אפשר היה ולא, ודלתות חלונות בו שיש מבלי לצריף עברו והסוללים החורף הגיע בינתיים
 אלה קשים תנאים. כמובן, חשמל על לדבר מה ואין. בו שלטו שהרוחות מכיוון אור בו להדליק
 .התרבותי בשטח בעיקר, הקבוצה חיי למהלך מאוד הפריעו

 המכבי כפר מחברי באחד התאהבה הראשונה הסוללת. בקבוצה קשה אירוע אירע בינתיים 
 מיד אולם, מעזיבתה מדוכאים הקבוצה חברי היו אחדים ימים. הקבוצה את לעזוב והחליטה
 להם צפויים עוד מכשולים אילו יודע ומי, החברה בחיי ראשון מכשול בכך ראו הם. התעודדו
 לרעהו איש שרכשו האמון. בקבוצה החברתי היחס לטובה מאוד השתנה עזיבתה עם. בעתיד
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, קדימה החברים את הצעידו, הכל ולמרות התנאים בכל מעמד ולהחזיק להמשיך העז והרצון
 .חברים עוד נוספו אף ובינתיים

 היפות הבחורות את לאבד התחילו הם
 להקמת מיועד היה -חומה ומגדל  – הזו המקורית ההתיישבות צורת של הראשון הגרעין 

 קומונה במעין התארגן הקיבוץ, בתחילה. נה'הסח ליד שוק תל קרקעות על עמל-תל קיבוץ
" עבודה-פלוגות" לשמונה מתחלקים כשהחברים, אביב-תל שליד יצחק-בנחלת שחנתה

 התעצמה, הזמן שעבר שככל מספר גור שלמה. המושבות בפרדסי שכירה מעבודה ומתפרנסים
 את לאבד התחילו שהם" לכך שהביא תהליך – המושבות ובני הגרעין חברי בין ההתחככות
 כמו מרגלים שלחו"ו, האפשר ככל מהר הקרקע על לעלות החליטו הם". היפות הבחורות
 שם האנשים"ו אלפא-בית לקבוץ הגיעו הם". הארץ את לתור המרגלים את שלח יהושע שבזמנו

 שהקבוץ כדי, גדול בדואי מאהל שהיה היכן, אלפא-לבית מזרחה קיבוץ שיקום מעוניינים היו
 שוק תל קרקעות", ומגדל חומה" של האחרים במקרים שכמו אף על." באזור קיצוני יישאר לא

, עליהן החזקה את לממש היה ניתן לא, בביירות שישבו מאפנדים הקיימת הקרן ידי על נקנו
 .הירדן מבקעת חורף מדי לשם מגיעים שהיו בדואים של עונתי מרעה כשטח שמשו הן שכן

 

 פעם ידעו לחגוג
 כמה מתמונות הארכיון, המתעדות את החתונות המשותפות של פעם בקיבוץ
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 זנדברג תמר הסביבה להגנת והשרה ליברמן אביגדור האוצר שר
   פעמיים-חד פלסטיק בכלי שימוש להפחתת תכנית מקדמים

פעמיים בישראל. המהלך צפוי -הוכפל קצב צריכת כלים חד  בעשור האחרון
 שלחה לעלון: דפי. אחוזים. 40-להביא להפחתת השימוש בכ

 
 בכלי שימוש להפחתת תכנית מגבשים הסביבה והגנת האוצר משרדי 

 בסיס על מקומי וייצור יבוא על קניה מס יוטל זו במסגרת פעמיים.-חד פלסטיק
 של בישראל בהיקפה הייחודית השלילית התופעה את לצמצם במטרה זאת. המוצרים משקל
 בצעדים הנוקטות בעולם אחרות מתקדמות למדינות ובדומה ,מפלסטיק פעמיים חד בכלים שימוש
 .דומים
 המס גובה. אלכוהוליים ומשקאות סיגריות על המוטל לזה באופיו דומה יהיה זה קנייה מס 

 מוצרי על לשלם הביתיים הצרכנים נכונות את שבחן ,הסביבה להגנת המשרד שביצע מחקר על יתבסס
 הכפלת כי, מצא המחקר. אלו מוצרים למחירי הצרכנים רגישות את ואפיין פעמיים-חד פלסטיק
 תוך, בהמשך ייקבע המדויק המס גובה. אחוזים 40-בכ השימוש את להפחית צפויה לצרכן המחיר
 וקשיות ם"סכו, קערות, צלחות, כוסות על יוטל המס. המסים רשות של שיקולים מגוון בחינת

 (.האריזות חוק במסגרת אריזות, הפיקדון חוק במסגרת מטופלים בקבוקים)
 מאשר 5 פי, לנפש ג"ק 7.5-כ על עומדת מפלסטיק פעמי חד מוצרי של השנתית הביתית הצריכה 

 ההוצאה סך. שקלים מיליארד 1.3-כ על עומדת הבית משקי של השנתית ההוצאה. האירופי באיחוד
 .שקלים מיליארד 2-ל מתקרב בישראל

 בריאות על השליליות והשפעותיהם ,משמעותי סביבתי לנזק גורמים פעמיים-חד פלסטיק כלי 
 גם לעיתים - להתקיים הממשיכה לפסולת שימושי ממוצר במהירות הופכים הכלים. ברורות הציבור
, הים לזיהום, אשפה פינוי עלויות להגדלת מביאה, במטמנות וגדל הולך מקום שתופסת - שנים אלפי

 שמהם מזהמים פוסיליים בדלקים שלנו התלות את ומקבעת ,הציבורי והמרחב הפתוחים השטחים
 .עשוי הפלסטיק

 וחריג מהיר בקצב עולה בישראל פעמיים-החד הכלים צריכת: "ליברמן אביגדור, האוצר שר 
 למדינות בדומה. יותר סביבתית להתנהגות הציבור את להכווין יכולים כלכליים תמריצים. בהיקפיו

 בצעדים לנקוט החובה עלינו גם חלה, פ"בחד השימוש להפחתת בצעדים שנוקטות בעולם רבות
 עובד את הנחתי כבר. משמעותי התנהגותי צרכני שינוי הובלת תוך, אלה בכלים השימוש להפחתת
 בדרך נוסף צעד היא היום מביאים שאנו ההחלטה. פעמיים חד בכלים מהשימוש להיפרד משרדי

 ".בעולם המפותחות המדינות בשאר הסטנדרטים עם גם שמיושרת יותר ירוקה למדינה
 הוא פעמי-חד פלסטיק גם, ואלכוהול סיגריות כמו: "זנדברג תמר הסביבה להגנת השרה 

 פעמיים-חד פלסטיק כלי ג"ק 1.5-ב מוערכת הביתית הצריכה האירופי שבאיחוד בעוד. התמכרות
 טובעים אנחנו. 5 פי גבוהה כלומר, לנפש ג"ק 7.5 על עומדת הביתית הצריכה בישראל, בשנה לנפש

 מיסוי. חיינו איכות ועל הארץ ניקיון על שלו הבעייתית ההשפעה את רואים וכולנו, פעמי-חד בפלסטיק
 בכמות פעמיים-חד כלים לצרוך שבוחר שמי כך, 'משלם המזהם' שלפיו עקרון עם אחד בקנה עולה

 על מבוסס פעמי-החד הפלסטיק ייצור. הנזק בעלות ביותר המשמעותי באופן שיישא זה הוא, גבוהה
-רב לכלים לעבור לכולם קוראת אני. האקלים משבר על גם שלילית השפעה לו ויש מזהמים דלקים
 ".כולנו של והסביבה הבריאות למען, פעמיים

 

  

 גמלאים צעירים מטיילים -מטיילים עם עמותת הוותיק 
.  קבוצת מטיילים לאורך שביל ישראלבואו נטייל בשבילי ישראל! באוקטובר נפתחת 

 המקסימים לאורך השביל, מהם רק מטיילים נהנים!!יום/יומיים בחודש נלך בקטעים 
 054-7768344נעמה:  –הדרכה, פרטים והרשמה 
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 לציבור: הודעה

 חדשה לבניה מגרשים 14 -ל מכרז נפתח
 

 הקיבוץ של המבונה השטח בתוך מבונים( )לא מגרשים 5
 (290, 148, 21, 20, 19: המגרשים )מספרי

 .החדשה המזרחית בשכונה הנעמן לנחל הקרוב בקו מגרשים 9+ 
 :חדשים ולנקלטים קבע מגרש להם יש שטרם לחברים מיועדים המגרשים

במכרז חלק לקחת הבקשה עם מייל לשלוח יש -קבע  מגרש ללא חברים. 
מוקדמת להרשמה חתום מסמך למייל לשלוח יש -חדשים  נקלטים 

 .אסף ליסמין פיזי באופן להעביר+  והמחאות המפרץ בעין לחברות לקבלה
 .17:00 בשעה 31.08.2021 שלישי ביום ייסגר המכרז

 (2021 לשנת המגרשים למכרז בחשבון יילקחו לא זה מועד לאחר שיתקבלו )בקשות
 ehklita@gmail.com – הבקשות לשליחת מייל

 058-5897855: אסף ליסמין לפנות ניתן לפרטים
 

 

 

 בקיבוץ עין המפרץ 20:30בשעה  2.9.21

 האורטוריה "חכמת שלמה"

 האורטוריה "באחרית הימים"

 "אם אשכחך ירושלים"

זמרים וזמרות, כולם חברי   30-מקהלת "אשירה ישראל" מונה כ
 מקהלות מצפון הארץ.

 ליווי בפסנתר: וולה מיילר. מנצח: יצחק תויאור 
 סולנים:

 טנור: חיים פקטור סופרן: פיליס ביילין  קריין: בועז גובר 
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 , מטפלת בתנועה, כוריאוגרפית ורקדניתמרלי טל פלדבהדרכת 
 

-9:30ובכל יום רביעי בין השעות  11.8.21-החל מה
 במתנ"ס מטה אשר 11:00

  ₪ 20פתיחה בכפוף להרשמה. עלות מפגש: 
 למשתתף

 050-8515622 –להרשמה: ורד אריאל 

 !בר פרחי של זרעים החלפת שוק ליום מוזמנים
 אתכם מזמין מערבי גליל הסביבה לאיכות ערים איגוד

 כמון של במועדון 13:00 – 10:00 – בין 30/7/21 שישי ביום

 החלפת זרעים של פרחי בר – 10:00-11:30בין 

 – נביא ואיך נכין מה
 :בר צמחי של ושתילים זרעים 
שאינם, הארץ צפון אזור על בדגש בר צמחי של ושתילים זרעים נחליף 

 .פולשים צמחים
לחלוטין יבשים להיות צריכים הזרעים. 
או טיוטה מדפי לאלתר אפשר) נייר מעטפת בתוך ארוזים זרעים נביא 

  10-20 - כ. (תרופה של למשל) וסגורה קטנה בקופסה או. (עיתון דפי
 .חבילה בכל זרעים

כיתוב, איסוף תאריך, הצמח שם את נרשום מדבקה או המעטפה על :
 .(ומייל טלפון ,שם) שלך קשר ופרטי, חורף או קיץ

 .(החזרות אין) המשתתפים אחריות ועל תשלום ללא הינה הזרעים החלפת
  כלי כמו) גינון ומוצרי, רעיונות, טיפים גם (למכור לא) ולהחליף להביא ניתן
 .('וכד זרעים לאיסוף משי שקיות, הצמחים שמות לסימון רצועות, לגינה עבודה

   – חי-תל במכללת וחוקר אקולוג, שמש חגי ר"ד של הרצאתו 11:30 - ב
 והזדמנויות אתגרים, קטנות באוכלוסיות נדירים צמחים

 הגעתכם אשרו, ואנא חברים הזמינו !לכם מחכים

 ilit@ecowest.co.il 052-8011370 – בלוך עילית - והבהרות לשאלות
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 דףתרבות
 

 הקרובים התרבות אירועי
פרטים . מוגבל המקומות מספר, מרובה הליכה כולל הטיול - לירושלים נשים טיול - 9.8

 בהמשך הדף.

 !!!היומנים את עדכנו -בהמשך צפויים אירועים
 .בהמשך יפורסמו שעות. הנעורון בחסות ערב ארוחת עם בבריכה סרט הקרנת - 24.8

 האוכל בחדר" ישראל אשירה" מקהלת של המופע :חמישי יום - 2.9

 .בלום לכפר המסורתי הקיאקים טיול :שישי יום - 3.9

 

 
 

 

   

 נצא לטיול נשים בירושלים 9.8.21ביום ב' 
 

 יציאה מהקיבוץ באוטובוס – 12:00
ביקור וסיור במשכנות שאננים 
הליכה רגלית ברחוב המלך דוד 
נחלאות 
 זמן חופשי להסתובב, לראות, לטעום, להריח   –שוק מחנה יהודה

 ולחוות )זמן לארוחת ערב עצמאית(
 על השער וחומת העיר –שער יפו 

 מופע אורקולי מרהיב במגדל דוד –"מופע האורות"  – 20:30
 יציאה הביתה – 21:30

   ₪ 80בהדרכת יותם אדלמן, עלות למשתתפת: 
 בתמיכת מחלקת התרבות במועצה וועדת תרבות

 . לפרטים נא לפנות לאלינור קושניר וליטל עומראצל דנה רוטמן הרשמה
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 ריכוז כיסויים בפוליסה החדשה –ביטוח בריאות הראל   
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